
Grunngjeve spørsmål for kommunestyret 24 juni 2021 
 

Frå: Alver Høgre v/Øyvind Bratshaug 

 

Sak: Fiberutbygging Landsvik - Skjelanger 

_____________________________________________________________________ 

Innleiing 

 

Fiberutbygginga som etter planen skulle væra installert oktober 2020, er enno ikkje på plass. 

Erfaringane med Nettstar er brotne løfter over lang tid, noko som får konsekvensar for 

innbyggjarane si tillit til leverandøren. 

 

Kan kommunen gjere greie for kva som no er avtalt med Nettstar og når abonnentane kan 

forventa eit fibernett i drift? Korleis ligg dei an i høve å levere på krava i den tildelte kontrakten 

og korleis følgjer kommunen opp avvik frå denne? 

 

 

 

Alver Høgre 

v/ Øyvind Bratshaug 
 


